

## 荷蘭烏特勒支大學暑期課程 Summer Programme at Utrecht University, The Netherlands 3-15/7/2011



同學於荷蘭烏特勒支大學圖書館預備習作。

Students were working on the course assignments at the library of Utrecht University.



本院四十名同學由課程學術顧問社會學系王淑英教授（第二排左四）率領下，前往荷蘭烏特勒支大學兩星期修讀有關歐洲文化、政治制度及經濟為主題的課程。

Forty College students, led by the Programme Academic Adviser, Professor Wong Suk-ying (second row, fourth from left), Department of Sociology, attended a two-week summer course on the themes of "European Cultures and Identities" and "European Politics and Economy" offered by the Utrecht University, the Netherlands.



同學修畢兩星期的課程後，於結業禮獲頒發證書。

Students attended the Certificate Presentation Ceremony after completing the two-week course at Utrecht University.

## 聯合書院外地文化及語文研習課程 —— 英國愛丁堡大學 Non-local Culture and English Language Programme – University of Edinburgh, UK

第一組 Group 1 4-22/7/2011  
第二組 Group 2 25/7-12/8/2011



聯合同學與來自不同國家的學生一起上課及學習英語。

Students attended lessons and learned English together with students from different countries.



同學於愛丁堡大學校園內留影。

Students took a photo at the University of Edinburgh campus.



本院二十四位同學在資深書院導師孔憲輝教授（最右）帶領下，前往英國愛丁堡大學參加為期三星期之語文及文化交流計劃。

Twenty-four United College students, led by Professor Joseph H W Hung, Senior College Tutor (far right), attended a three-week non-local Culture and Language Programme at the University of Edinburgh, Scotland.

## 聯合書院外地文化及語文研習課程 —— 西安陝西師範大學 Non-local Culture and Language Programme – Shaanxi Normal University, Xi'an 15-29/7/2011



本院十一位同學與副院長兼通識教育副主任張雙慶教授（左四）於西安法門寺前合照。

Eleven United College students posed a group photo with Professor Chang Song-hing, Associate College Head and Associate Dean of General Education (fourth from left), in front of the Famen Temple in Xi'an.

同學與陝西師範大學研究生進行交流。

Students interacted with postgraduate students of Shaanxi Normal University.



課程學術顧問雅禮中國語文研習所導師陳智樑先生（最左）與同學參觀西安的名勝古蹟。

The Programme Academic Adviser, Mr Chan Chi-leung, Instructor of Yale-China Chinese Language Centre (far left), and students visited famous tourist spots in Xi'an.